
   
 

Referat bestyrelsesmøde OSK 
 

Tid/sted 
 

 

26.10.21, Klubrummet 
 

Tilstede 

 

Kalle Christensen  
Susanne From  
Michael Nielsen 
Lisa Holm Rasmussen  

Linda Magnussen  
Connie Juel Clausen 

 

 

Afbud fra: 
 

 
 
Jesper Stougaard  
Sibilla Di Guida 

 

 

 
Dagsorden for 

mødet: 
 

 

  Siden sidst: Godkendelse af referat & 

opfølgning på punkter, Håndtering af 

medlemmer i vores medlemssystem, 

isfordelingmøde 2022, tovholder for 

projekter bestyrelsesmedlemmer, fotograf 

billeder til skilt, Sportslørdag, offentlige 

skøjteudlejning, Wire hal 2  

  Nyt fra træneren: ATK, juleferie, 

sæsonplanen 2022, Aftaler,  

  Nyt fra kassereren: Coronapuljer & 

støttepuljer til DSU 2 + diplomuddannelse til 

Pernille,  

  Nyt fra udvalgene: Opdateret liste over 

udvalg,  

  Års-hjul: gennemgang af årshjul og 

ansvarsområder + tilhørerne dokumenter 

(kommuniker til medlemmerne & 

Arbejdsopgaver udover årshjulplan  

  Evt. 
 

 

Referat 
 

Lisa Ansvarlig 



   
1. siden sidst 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Godkendelse af referat: Godkendes 

opfølgning på punkter: Der er bestilt 3 

bander  

Håndtering af medlemmer i vores 

medlemssystem: Er det en god måde vi 

håndterer dette på? Kan nok ikke gøres så 

meget anderledes.  

Isfordelingsmøde 2022: Idrætsparken 

trækker i land ift. is i maj 2022. Der kommer 

ikke is i maj! Vi skal udnytte is når vi har 

muligheden for mere is, men der skal kunne 

argumenteres. Forslag: ”regne baglæns” og 

lave et forslag til hvordan den ideelle 

træningsplan ser ud. Der er enighed om, at 

dette er en god ide. Mandagstid kl. 06.30 – 

8.45: det afprøves om mærke +2 vil benytte 

isen. 

Tovholder for projekter 

bestyrelsesmedlemmer: Gerne et 

bestyrelsesmedlem, der er tovholder på 

større projekter. Er det noget med økonomi, 

bør kasseren være inde over.  

Sportslørdag: Kalle følger op på evt. 

tilmelding. Skema er udfyldt 

offentlige skøjteudlejning: Der er sendt 

vagtplan ud. Nogle gange 2 på. Relevante 

har fået besked.  

Wire hal 2: Der er blevet målt op. Michael 

køer korrespondance ang. Seletøj. 

Der går 3-4 uger. 

kostumer: Hvis de er private, og ikke må 

lånes ud, bør de ikke opbevares i klubben. 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 



   
2. Nyt fra trænerne   

 

 

 
 

 
 

 
 

3. nyt fra kassereren Coronapuljer & støttepuljer til DSU 2 + 

diplomuddannelse til Pernille: Ingen 

coronapulje lige nu. Uddannelsespuljen 

søges. November måned er en god måned i 

kommunen. Der er sommetider penge 

tilbage. Der spørges til dette. (Kalle) 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

4. nyt fra udvalg Opdateret liste over udvalg: Udvalgene 

skal opdateres. 

 

 

 
 

 
5. Årshjul   

6. evt. 

 
  

 
 

  



   
 

 


